
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۲۴۷۰

تاریخ ارسال پرسش: ۰۷:۳۸:۳۱ ۱۳۹۷/۵/۱۴

متن پرسش

سلام خدمت استاد بزرگوار ان شا،االله سایه امثال شما از سرمان کم نشود. ۱. سوالی که دارم اینه که آیا

درسته که بگیم هر خالقی هرچیزی رو از جنس خودش خلق میکنه، مثلا اگر ما در ذهنمان یک صندلی

خلق کنیم آن صندلی از ذهن ما جدا نیس و از جنس ذهن ما هست؟ یعنی الان ما و خدا از یک

جنسیم و ما خدام؟ یا به گونه ای تجلی خدا هستیم؟ و حدیث «ان االله قریب من حبل الورید» را به

اینطور معنا کنیم که ما و خدا یکی هسیم. ۲. سوال دیگری که وجود دارد این هست که آیا ما قبل از

تولد و ورود به دنیا ظرفیتی کسب کرده ایم که با توجه به آن وارد دنیا می شویم؟ مثلا ائمه و

معصومین چنان ظرفیتی کسب کردند که در این دنیا بتوانند معصوم شوند، و ما ها با توجه به آن

ظرفیت ها در چنین خانواده و شرایطی وارد دنیا می شویم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- خداوند وجود مطلق است و وجود ما از وجود اوست و از این جهت

همجنس هستیم. ولی هیچوقت مخلوق در حکم خالق نمیباشد. 2- ما قبل از این دنیا هم با انتخابی

که در ذات هر انسان هست از خدا تقاضایی کردهایم در رابطه با نحوهی خلقت خود و خداوند هم

مطابق سمیع و خبیربودنش جواب تقاضای ما را داده است و آن انتخاب، هنوز هم میتواند به

شکلهای مختلف ادامه داشته باشد. موفق باشید


